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احمد  مرادی نماینده هرمزگان در مجلس: دبیر شورای عالی مناطق آزاد تجاری-صنعتی و ویژه اقتصادی :

   اقتصاد کیش -  دبیر شورای عالی مناطق آزاد تجاری-صنعتی و ویژه اقتصادی گفت: فهم درست و دقیقی از این مناطق 
وجود ندارد و باید فهم دقیقی از آن ها میان تمام مدیران و مسئولان کشور در هر عرصه ای چه دولت، مجلس و مجمع تشخیص 

مصلحت و ... شکل بگیرد.

سعید محمد ضمن تشریح مشکلات موجود در مناطق 
آزاد و حضور سوداگران زمین، به سوالی در خصوص 
بزرگترین مانع در مســیر دستیابی این مناطق به هدف 

اصلی خود پاسخ داد.
وی با اشاره به دور شدن مناطق آزاد در کشور از هدف 
اصلــی خود گفت: اگر بخواهیم مناطــق آزاد و ویژه 
اقتصــادی به هویت اصلی خــود که برای آن طراحی 
شده اند یعنی سرمایه گذاری، تولید، صادرات و کمک 
به اقتصاد کشور دست پیدا کنند، باید امنیت مالی برای 
فعالان و سرمایه گذاران اقتصادی فراهم شود و متاسفانه 

این موضوع امروز وجود ندارد.
اقای محمد با بیان اینکه مشکلات ساختاری در مناطق 
آزاد و ویژه اقتصادی وجود دارد، افزود: مدیران سرزمین 
اصلی نباید در امور مناطق ورود کنند، مناطق آزاد و ویژه 
اقتصادی باید استقلال رای داشته باشند و در خصوص 
مســایل در داخل خود مناطــق تصمیم گیری و امور 
اجرایی را انجام دهند. دستگاه های اجرایی نمی توانند 
به طور مســتقیم قوانینی را از سوی خود برای مناطق 

آزاد ابلاغ کرده و یا سایر نهاد های قانونگذار قوانین خلق 
الساعه ای را برای این مناطق ایجاد کنند، موضوعی که 

امروز شاهد آن هستیم.
وی تاکیــد کرد: تنها یک قانونگذاری در بحث مالیات 
و ابــلاغ مالیات بر ارزش افزوده تمام فعالان اقتصادی 
در مناطق آزاد را دچاراضطراب کرده است، بنابراین ما 
چگونه باید دوباره برای این افراد اعتمادسازی کرده و 

آن ها را به مناطق آزاد و ویژه اقتصادی باز گردانیم.
دبیر شورای عالی مناطق آزاد تجاری-صنعتی و ویژه 
اقتصادی ضمن تاکید براینکه نیازمند یک ساختار قوی 
برای مناطق آزاد و ویژه اقتصادی هستیم، تصریح کرد: 
ما در حال پیگیری این موضوع هستیم، باید ساختار این 
مناطق اصلاح شود و دبیرخانه اختیارات لازم را داشته 
باشــد. موضوع دیگر آنکه دولت منابع مالی مورد نیاز 
برای توســعه زیرساخت ها را در بودجه سالانه لحاظ 
کند و از مجلس هم می خواهیم در خصوص این بحث 

به ما کمک کند.
زمین فروشــی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی برای امرار 

معاش!
وی ادامه داد: برای توسعه زیرساخت های مناطق آزاد 
بویژه زیرساخت های ۷ منطقه آزاد جدید ابلاغ شده، 
نیازمند منابع مالی هســتیم و در صورت عدم تامین و 
تخصیــص منابع مالی مورد نیاز این مناطق جدید نیز 
هماننــد دیگر مناطق آزاد تبدیل به مکانی برای زمین 
فروشی خواهند شــد و آن ها اکنون با زمین فروشی 
خود را اداره می کنند و این موضوع موجب شــده تا 
در برخی مناطق زمین نایاب شود، متاسفانه خریداران 
زمین هم نه برای تولید و اشتغال بلکه برای سوداگری 

آمده اند.
اقای محمد با بیان اینکه تمام این مسایل موجب شده 
تا مناطق آزاد و ویژه اقتصادی از هدف اصلی خود دور 
بمانند، گفت: ایــن نوید را می دهم که محکم و قاطع 
مسایل را احصاء و حل کنم. خوشبختانه با وفاق ایجاد 
شده میان دولت و مجلس و حتی مراجع بالاتر از جمله 
مجمع تشــخیص مصلحت نظام و شــورای نگهبان 
بزودی این مسایل و مشکلات حل خواهد شد و مناطق 
آزاد و ویژه اقتصادی به هدف و ماهیت اصلی خود باز 

خواهند گشت.
دبیر شورای عالی مناطق آزاد تجاری-صنعتی و ویژه 
اقتصادی در پاسخ به سوالی مبنی براینکه بزرگترین مانع 
برای دستیابی مناطق آزاد به هدف اصلی و تعیین شده 
خود را چه می دانید، تاکید کرد: بزرگترین مانع از دید من 
این است که فهم درست و دقیقی از این مناطق وجود 
ندارد و باید این فهم دقیق از مناطق آزاد و ویژه اقتصادی 
میان تمام مدیران و مسئولان کشور در هر عرصه ای چه 
دولت، مجلس و مجمع تشخیص مصلحت نظام و ... 

شکل بگیرد.
وی اظهار کرد: بعضا شاهدیم که اتفاقات و تصمیماتی 
در این میان اتخاذ می شود که با روح مناطق آزاد مغایر 
اســت و این موضوع نیازمند یک فرهنگ سازی در 
میان مدیران اســت که در حــال پیگیری این امر نیز 

هستیم.

فهم درست و دقیقی از مناطق آزاد
 وجود ندارد

انتقاد نماینده هرمزگان  از طرح »تقسیم 
استانی« در سفر اخیر رئیس جمهور

اقتصاد کیش- نماینده مردم بندرعباس و قشم در مجلس گفت: موضوع کهنه و نخ نمای 
انتزاع چند روستا از شهرستان پارسیان و الحاق آن به استان دیگری که در دوره دهم، یازدهم 
و دوازدهم دولت به دلایل مهم از دســتور کار خارج شــده بود، موجبات ناراحتی مردم را 

فراهم کرد. 
منصور آرامی در جلسه علنی روز یکشنبه در مجلس شورای اسلامی در نطق خود ضمن 
تبریک پیشاپیش هفته وحدت، گفت: اخیرا موضوعی در سفر ریاست جمهور به استان فارس 
پیش آمده است که موجب شد تمامی زمان خود در این نطق را به آن اختصاص دهم چرا که 

موجب نگرانی مردم استان هرمزگان شده است.
نماینده مردم بندرعباس و قشم در مجلس گفت: در سفر رئیس جمهور به استان فارس، 
موضوع کهنه و نخ نمای انتزاع چند روستا از شهرستان پارسیان و الحاق آن به استان دیگری 
که در دوره دهم، یازدهم و دوازدهم دولت به دلایل مهم امنیتی، اجتماعی، سیاسی و اقتصادی 
از دستور کار خارج شده بود، مطرح شد و با کمال تاسف باید اعلام کنم موجب موجی از 

نگرانی و نارضایتی که ناشی از احساس تحقیر، تبعیض و بی عدالتی بود، شده است.
وی از انتقادات نمایندگان استان، نماینده ولی فقیه، استاندار و جمعی از نخبگان استان هرمزگان 
از موضوع فوق سخن گفت و  افزود: انتزاع و الحاق هر بخش از کشور قطعا بدون توجه 
به مسائل ملی و منطقه ای و توجه به نظرات ساکنین آن جغرافیا، اعضای شوراهای شهر و 
روستا، نماینده ولی فقیه، ائمه جمعه و سایر معتمدین نمی تواند سرانجام مطلوبی داشته باشد.

نماینده مردم بندرعباس و قشم خطاب به وزیر کشور، گفت: علی رغم تذکر حضوری 
نمایندگان در خصوص حساســیت مردم هرمزگان و اعتراضات و واکنش های شــدید 
اجتماعی که چندین سال پیش نسبت به این مسئله رخ داد و متاسفانه خوراکی برای ضد 
انقلاب و بیگانگان شد؛ بازگشایی این پرونده چه معنا و مفهومی دارد؟ آن هم در شرایطی 

که کشور برای حل مشکلات نیاز به آرامش، انسجام و همبستگی قومی و اجتماعی دارد.
وی تاکید کرد: خواست مردم استان هرمزگان توجه به اجرای عدالت در حوزه های مختلف 
اقتصادی و مدیریتی به ویژه نیروی انسانی است که یقینا این موضوع در سفر رئیس جمهور 

به استان هرمزگان مطرح می شود.
نماینده مردم بندرعباس ،قشم، ابوموسی، حاجی آباد و خمیر در مجلس با استناد به »ظرفیت 
خالی« بنادر جنوبی کشور گفت: هیچ ضرورتی برای ساخت بندر دیگری در نقطه ای از 
سواحل که اتفاقا مشکلات زیست محیطی دارد، وجود ندارد. تصمیم دولت برای ساخت 
بزرگترین بندر کشور در منطقه مکران در جهت توسعه آن سواحل گواه دیگری است که 
بنادر کشور به اندازه کافی ظرفیت جابجایی کالا دارند و باید راه کارهای حمل و نقل چند 

وجهی در دستور کار قرار بگیرد.
آرامی گفت: الحاق و انتزاع های خارج از چارچوب طرح جامع تقسیمات کشوری هزینه های 
سنگینی را بر کشور تحمیل نموده است که جز تضعیف امنیت ملی و سرمایه های اجتماعی 

دستاورد دیگری نداشته است.
وی در پایان خطاب به رئیس جمهور، گفت:  مردم استان هرمزگان با عشق و امید ستودنی و  
وصف ناشدنی شما را با رای بالاتر از میانگین کشوری انتخاب کرده اند و امید آنها حل مسائل 
و مشکلات بود، اما متاسفانه به یکباره فضای غم آلود بر استان سیطره انداخت، می دانید مسئله 
انتزاع و الحاق موضوع اجتماعی و سیاسی است، شما را به خدا قسم می دهیم که اگر دردی 
از دردهای مردم استان هرمزگان برداشته نمی شود حداقل دردی به دردهای آنها اضافه نکنید

مصوبه انتزاع روستاهای استان 
هرمزگان را از دستور خارج کنید 

اقتصاد کیش- نماینده مردم بندرعباس در مجلس شورای اسلامی از رئیس جمهور 
خواست که مصوبه انتزاع چند روستای استان هرمزگان و الحاق آن به استان فارس را 

از دستور کار دولت خارج نماید. 
احمد مرادی در تذکرات شــفاهی خود در جلسه علنی روز یکشنبه  مجلس شورای 
اسلامی خطاب به رئیس جمهور بیان کرد: این روزها مردم هرمزگان از موضع گیری های 
غیر کارشناسی، غیر منطقی و تکراری در خصوص انتزاع چند روستا از این استان و 

الحاق آن به استان فارس به شدت گلایه مند و ناراحت هستند.
وی افزود: مردم اســتان هرمزگان هیچ گاه زیر بار تصمیمات غیرعلمی و بی اســاس 

نخواهند رفت و این مهم را طی ۹ سال گذشته نیز به اثبات رسانده اند.
نماینده مردم بندرعباس خطاب به رئیس جمهور گفت: تقاضا دارم در دولت سیزدهم 
یک بار برای همیشــه پرونده چنین تصمیمات تنش زا را بسته و تمام انرژی دولت را 
مصروف به اشتغال و معیشت مردم نماید. مرادی در ادامه یادآور شد: هرمزگان استانی 
مرزی و ساحلی است و مردم آن از دیرباز حافظ خلیج فارس و تنگه استراتژیک بوده و 
هستند. مردم هرمزگان دست یاری و حمایت به سوی تمام سرمایه گذاران در هر نقطه 
از این اســتان را به گرمی می فشــارند، اما در مقابل، دست هر غرض  ورز و طماعی که 

بخواهد به خاک این استان داشته باشد را کوتاه می کنند.
مــرادی خطاب بــه رئیس جمهور تأکید کرد: تقاضای مردم خونگرم هرمزگان که به 
جنابعالی اعتماد کرده و رأی قاطع داده اند این است که یک بار برای همیشه این مصوبه 

را از دستور کار دولت و هیأت وزیران خارج کنید

تجارب پیشکسوتان سرمایه های 
اجتماعی ارزشمند کیش می باشد

اقتصاد کیش- مدیر عامل شرکت عمران، آب و خدمات کیش  بر ضرورت استفاده 
از تجارب پیشکسوتان و تعامل با بخش خصوصی کارآمد در جهت رونق فعالیت 

های عمرانی کیش تاکید کرد. 
به گزارش اقتصاد کیش مهندس  عبدالنبی شرفی در بازدید از یک مجموعه بزرگ 
مسکونی ضمن تاکید بر ضرورت رعایت ضوابط شهرسازی در ساخت و ساز و توجه 
به معماری زیبا و استاندارد اظهار داشت : در جزیره کیش صاحبنظران و پیشکسوتان با 
تجربه ای حضور دارند که باید از نظرات ارزشمند در حوزه مدیریت شهری و رونق 
همه جانبه کیش بهره برد. مدیر عامل شرکت عمران، آب و خدمات با بیان اینکه ، این 
افراد برای رونق کیش زحمات بسیاری متحمل شده و سرمایه اجتماعی گرانبهایی برای 
مسئولان اجرایی محسوب می شوند تصریح کرد: ما از همه صاحبنظران پیشکسوت 
در حوزه ســاخت و ساز، طراحی ، معماری و مدیریت شهری دعوت می کنیم تا با 
ارائه نظرات و پیشنهادات خود ما را در بهبود عملکرد شرکت عمران ، آب و خدمات و 
توسعه همگون کیش یاری کنند. شرفی همچنین با اشاره به ظرفیت های بسیار مناسب 
بخش خصوصی برای توسعه شهری و رونق فضای کسب و کار در جزیره کیش، 
ابراز امیدواری کرد، فعالان اقتصادی و انبوه سازان با توجه به استانداردهای ساخت 
و ساز و رعایت ضوابط، ضمن صیانت از حقوق شهروندان، به ارتقاء جایگاه جزیره 

کیش به عنوان شهری مدرن و پیشرو در صنعت ساختمان و معماری کمک کنند.

مدیر عامل شرکت عمران، آب و خدمات کیش  :

تاکید امام جمعه کیش بر اخلاق مداری و رعایت 
استانداردهای لازم  در حوزه  حمل و نقل عمومی کیش 

اقتصاد کیش-   حجت الاسلام حسن زاده رانندگان 
تاکسی را سفیران فرهنگی کیش خواند و بر ضرورت 
اخــلاق مداری و تقوای جمعــی در جهت حفظ 

جایگاه حمل و نقل عمومی کیش تاکیدکرد. 
به گزارش اقتصاد  کیش، امام جمعه کیش که  به همراه 
مدیرعامل شرکت عمران، آب و خدمات کیش در 
نشستی صمیمی در مسجد خاتم با رانندگان حمل 
و نقل عمومی کیش به گفتگو نشســته بود ، پس از 
شنیدن مسائل و مشکلات رانندگان تاکسی ، ضمن 

قدردانی از ابتکار شرکت عمران، آب و خدمات در 
برگزاری نشســت صمیمی و رو در رو با رانندگان 
گفت: برگزاری این نشســت نشــان از عزم جدی 
مســئولان این شــرکت برای حل و رفع مشکلات 
رانندگان تاکســی و ایجاد فضای آرام برای فعالیت 

آنان دارد.
 وی همچنین با اشــاره به اینکه رانندگان تاکســی 
جزیره کیش جزو افراد فرهیخته باســواد و با علم 
و دانش هســتند گفت: داشتن روابط عمومی بالا، 

خوش برخوردی با مردم و مسافران جزوه رفتارها 
و خصایص بسیار خوب رانندگان تاکسی است که 
همانند سفیر فرهنگی، فرهنگ بالای جزیره کیش را 

به همه نقاط کشور صادر می کنند.
حجت الاســلام حسن زاده همچنین در خصوص 
ساماندهی وضعیت تاکسی های اینترنتی از مسئولان 
شرکت عمران، آب و خدمات کیش خواست ضمن 
بومی ســازی قوانین و شرایط کار رانندگان تاکسی 
های اینترنتی، بر اســاس موقعیــت جغرافیایی و 
فرهنگی جزیره کیش، به رفع مشــکلات معیشتی 
آنان نیز توجه کنند چرا که هزینه های بســیار بالای 
زندگی و تامین قطعات مورد نیاز جزو دغدغه های 

آنان است که باید رسیدگی شود.
وی همچنین با اشاره به بیانات رهبر معظم انقلاب 
مبنــی بر ضرورت همدلــی در گروه های صنفی و 
مراقبت از یکدیگر در جهت ارتقای سلامت کاری 
و حفــظ محیط جامعه تاکید کرد: از رانندگان کیش 
نیــز انتظار می رود اگر در مســائل صنفی وکاری، 
مشکلی وجود دارد برای پیشگیری از تخلف آن را 
با صمیمیت و همدلی در بین خودشان حل و فصل 

کنند، تا زودتر به نتیجه برسند.
وی در پایان هم ازعزم مسولان شرکت عمران، آب 
و خدمات کیش در رسیدگی به مشکلات رانندگان 
تاکســی و هم ازخدمات رانندگان درحوزه حمل 

ونقل کیش قدردانی کرد.

اجرای ویژه برنامه های هفته وحدت 
در  جزیره کیش 

اقتصــاد کیش-   مدیر امور فرهنگي و آموزشــی 
معاونت فرهنگی اجتماعی منطقه آزاد کیش از اجرای 

ویژه برنامه های هفته وحدت در کیش خبر داد.
به گزارش اقتصاد  کیش، رضا اردلان گفت:  با اشاره 
به اینکه هر ســاله ویژه برنامه میلاد نبی مکرم اسلام 
حضرت محمد مصطفی )ص( در مسجد خاتم الانبیاء 
برگزار می شــود، افزود: امسال هم این برنامه به رسم 
هرسال در شب میلاد پیامبر در تاریخ اول آبان برگزار 

می شود.
وی برگزاری، کنگره فرهنگ و تمدن اســلامی را از 
دیگربرنامه های هفته وحدت در کیش عنوان کرد و 
گفت: این کنگره توســط دانشگاه هنر و با مشارکت 
ســازمان منطقه آزاد کیش و با حضور سخنرانانی از 

سراسر دنیا برگزار می شود.
اجرای موسیقی سنتی و پاپ توسط گروه های هنری 
در تالار شهر به مدت ۶ شب، اجرای برنامه های متنوع 
در فرهنگسرا ها و برگزاری مسابقات قرآنی از دیگر 

برنامه های هفته وحدت در کیش است.
وی هم چنین برگزاری مراســم جشن ولادت پیامبر 

اکرم  ) ص( در مسجد جامع اهل سنت  نور را از دیگر 
برنامه ها ی این هفته عنوان کرد.

نمایشگاه ملی جام هنر در کیش 
گشایش یافت

اقتصاد کیش- نمایشگاه ملی جام هنر در مرکز فن آوری های نرم و صنایع خلاق شنبه 
شب کیش گشایش یافت.

، مدیرعامل موسســه سوخته نگاری ایران با بیان اینکه تقویم برگزاری این نمایشگاه 
از ۲۴ تا ۲۸ مهرماه است اظهار داشت: ایجاد بازار جدید و پویا در راستای حمایت از 
کسب وکار و اشتغال هنرمندان از نقاط مختلف کشور از اهداف برپایی این جشنواره 
و نمایشگاه است. مرتضی نداف افزود: با تدوین طرح ها، ایده های جدید و کارآمد، 
می توانیم در حوزه اقتصاد هنر و اشتغالزایی صنایع مختلف گام های موثری برداریم و 
با اولویت قراردادن صادرات فرهنگ و هنر اصیل ایرانی می توان نقش تاثیر گذاری در 
مانع زدایی ها ایفا کرد. وی گفت: در طول برگزاری نمایشگاه ورک شاپ و اجرای زنده 
هنرمندان سوخته نگاری، نقاشی و اساتید انجمن خوش نویشان کیش برقرار است و 
علاقمندان با مراجعه و نام نویسی در دوره های حرفه ای آموزشی می توانند از جشنواره 
طلایی تخفیفات ویژه این رویداد بهره مند شوند. وی افزود: با گرد آوری آثار موجود 
در نمایشگاه جام هنر از ۱۵ استان و به مناسبت ایام مبارک و اعیاد ماه ربیع، جشنواره 
فروش با تخفیف عالی برای گردشگران، علاقمندان، سازمان ها و ادارات در نظر گرفته 
شده است. علاقمندان می توانند صبح ها از ساعت ۱۰ تا ۱۳ و عصر از ساعت ۱۷ تا ۲۰ 

از این نمایشگاه بازدید کنند.

طرح ساماندهی بیش از ۷ هزار 
موتورشارژی در کیش 

اقتصاد کیش- رئیس پلیس راهور کیش با اشاره به تردد بیش از ۷ هزار موتورشارژی 
در کیش گفت: اجرای طرح ســاماندهی این وســایل نقلیه نیازمند همکاری تمامی 

دستگاه های متولی است.
به گزارش اقتصاد  کیش، سرگرد مهدی توانگر افزود: بروز تصادفات ناشی از تخلف 

راکبان موتور های شارژی مشکلات زیادی را در جزیره کیش به وجود آورده است.
سرگرد توانگر بااشاره به اینکه ۴۰ درصد از تصادفات در جزیره به موتور های شارژی ها 
اختصاص دارد، گفت: به دلیل کم ایمن بودن این وســیله نقلیه و ســرعت بالای آن 
صدمات جبران ناپذیری برای راکبان در تصادفات به وجود می آید. رئیس پلیس راهور 
کیش با اشاره به اینکه در طرح ساماندهی مقررات خاصی برای تردد راکبان موتور های 
شارژی در نظر گرفته شده است، گفت: با اجرای این طرح فعالیت های مرتبط با این 

وسایل نقلیه زیر چتر نظارت قرار خواهد گرفت.


